
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 9/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 248/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της υπ’ αριθ. 8/2012 απόφασης Δ.Σ. της 
ΔΕΥΑΒ για την υπαγωγή της στις διατάξεις του 
Ν.3943/2011. 

 
         Σήμερα 9 Μαΐου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-5-2012 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, 
τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην 
Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Γ. Μιχαηλίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 4)Ν. 
Τσιαμήτρος, 5)Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 6)Ε. 
Αρχοντάκη-Γεωργίου, 7)Π. Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 9)Θ. 
Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 12)Ν. 
Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. Παπαϊωνάννου, 
18)Θ. Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Β. Παπαδόπουλος, 21)Κ. 
Κουτσαντάς, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. 
Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Β. Γιαννουλάκης, 27)Χ. 
Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Γ. Σουμπέκας, 30)Δ. Γκέκα, 31)Α. 
Παπαδόπουλος, 32)Ι. Σοφρόνωφ, 33)Γ. Μελιόπουλος, 
34)Ι.Αγγέλογλου. 

Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, 
Α.Βεσυρόπουλος, Σ. Κουμτσίδης, 
Κ.Παναγιωτίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Ι.Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου. 

          Κων/νος Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 228/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Β.Σταυροπούλου και 
Κ.Κουτσαντάς. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Κ.Βοργιαζίδης, Α.Γκαμπέσης, 
Α.Λαζαρίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Β.Σταυροπούλου και Κ.Κουτσαντάς. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 230/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης και Α.Λαζαρίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σουμπέκας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 236/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 237/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Κ. Κουτσαντάς και 
προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ και Α.Γκαμπέσης. 
7) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 2ου τακτικού θέματος  προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Κ. Κουτσαντάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 238/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Τ.Χατζηαθανασίου και προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος. 
9)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 241/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Συμεωνίδης και Χ.Τσιούντας. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 245/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Α.Παπαδόπουλος και 
Β.Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 247/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 249/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Β.Γιαννουλάκης και Ι.Αγγέλογλου. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας   διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-4-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημοτικής Επιχείρησης με την επωνυμία 
«Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας» ……….. Δήμου Βέροιας 
με την αριθ. ….8/2012 (ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ)…. απόφασή του ενέκρινε: «1) το 
επιχειρηματικό πρόγραμμα εξυγίανσης για την υπαγωγή στις διατάξεις του ν. 
3943/2011 και 2) την υποβολή αιτήματος προς το Ταμείο Παρακαταθηκών και 
Δανείων για παράταση του χρόνου αποπληρωμής του δανείου.». 

Με τις διατάξεις του άρθρου 256 του Ν. 3463/06 προβλέπεται ότι: 
«1. Οι αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης εγκρίνονται από το δημοτικό ή 
κοινοτικό συμβούλιο, αν αυτές αφορούν: 

α) Την ψήφιση του προϋπολογισμού, του ισολογισμού και της έκθεσης πεπραγμένων. 
β) Την αγορά ή εκποίηση ακινήτων ή την επιβάρυνση αυτών με εμπράγματο δικαίωμα. 
γ) Τη διάθεση των καθαρών κερδών ή τη διενέργεια επενδύσεων. 
δ) Την αύξηση του κεφαλαίου της επιχείρησης. 
ε) Τη συγχώνευση ή τη λύση της επιχείρησης. 
στ) Τη σύναψη δανείων και 
ζ) Την έγκριση των κανονισμών του επομένου άρθρου. 

2. Για τη νόμιμη λήψη ή έγκριση των ανωτέρω αποφάσεων απαιτείται η πλειοψηφία του 
συνόλου των μελών του αντίστοιχου συμβουλίου. 
3. Η έγκριση παρέχεται μέσα σε ένα (1) μήνα από τότε που κοινοποιήθηκε η απόφαση στο 
δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Αν περάσει άπρακτη η προθεσμία αυτή, θεωρείται ότι η 
απόφαση του διοικητικού συμβουλίου έχει εγκριθεί.». 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο για την έγκριση ή μη 
της υπ’ αριθ. …8/12… απόφασης του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης.   

 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την υπ’ αριθ. 8/2012 
απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α.Β., με την οποία: Α)εγκρίνει: 1)Το 
Επιχειρηματικό Πρόγραμμα Εξυγίανσης, για την υπαγωγή της Δ.Ε.Υ.Α.Β. στις 
Διατάξεις του Ν.3943/2011, 2)Την υποβολή αίτησης προς το Ταμείο 
Παρακαταθηκών και Δανείων για παράταση του χρόνου αποπληρωμής του δανείου 
και Β) Εξουσιοδοτεί τον Πρόεδρο του Δ/κού Συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α.Β. Δ.Δάσκαλο 
για την υπογραφή της σχετικής σύμβασης.  

      Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.  
Τσαβδαρίδης : Κύριε Δάσκαλε, επειδή εγώ πιστεύω ότι εκεί στη ΔΕΥΑΒ 

προσπαθείτε να κάνετε κάτι, θέλω λίγο να μου πείτε τι γίνεται με το επιχειρηματικό 
σχέδιο εξυγίανσης, που βρίσκεται και τι έχετε κάνει μ’ αυτό, να μας ενημερώσετε 
λίγο. Επίσης να μας πείτε τι περιλαμβάνει αυτό τι θα γίνει και πως. Είναι δύσκολες οι 
εποχές και πρέπει να μαζευτούμε συνολικά και θέλω να μου πείτε που μαζευτήκαμε 
μέχρι τώρα. 

Δάσκαλος : Λοιπόν, θα κάνω μια ενημέρωση γιατί καταλαβαίνω ότι θέλετε να 
ενημερωθείτε. Μέχρι το 1992 πήρε η ΔΕΥΑΒ δάνεια με εγγυητή τον Δήμο της 
τάξεως των 4.643.000,00 €.  

Στις 31-12-2002, όταν τελείωνε η θητεία του κ. Χασιώτη, το ποσό αυτό ήταν 
2.883.000,00 €. Όταν ανέλαβε ο κ. Σκουμπόπουλος, τον πρώτο χρόνο, έκανε 
διακανονισμό μ’ έναν Νόμο που βγήκε για να ρυθμιστεί το δάνειο, με τις αποφάσεις 
135/2003 της ΔΕΥΑΒ και της 501/2003 του Δ.Σ. ορίστηκαν οι δόσεις μέχρι το 2007. 
Οι ετήσιες δόσεις ήταν, η 1η δόση του 2003, 170.000,00 € και οι επόμενες δόσεις 
ήταν 308.304,84 €.  

Βέβαια θέλω να σας πω ότι εκείνο το διάστημα, όλοι οι Δήμαρχοι κάνανε 
ΔΕΥΑ, γιατί παίρνανε μια επιδότηση. Όπως είπε προηγουμένως ο κ. Νεστορόπουλος 
για τα λεφτά που δόθηκαν από τη ΔΕΥΑ, εικονικές ΔΕΥΑ, στα χαρτιά και μόνο τις 
κάνανε τις ΔΕΥΑ χωρίς να ασκούνε δραστηριότητες, απλά για να πάρουν τα λεφτά 
της επιχορήγησης του 3% υπέρ των οικοδομών.  

Αυτό το ποσό προοριζόταν για την αποπληρωμή των δανείων. Μέχρι και το 
2009 η ΔΕΥΑ Βεροίας πήρε επιχορήγηση 478.000,00 € και ο πρόεδρος που ήταν εκεί 



πλήρωνε 308.304,84 € για το δάνειο και του έμεναν και 170.000,00 € ώστε να κάνει 
έργα και γενικά ότι θέλει. Το 2010 ήταν ο Νίκος Μωϋσιάδης, εδώ είναι ας το 
διαψεύσει, δεν του ήρθαν 478.000,00 €, αλλά του ήρθαν 250.000,00 € περίπου, έτσι 
λοιπόν περίσσεψε ένα ποσό 57.000,00 €. Το 2011 δεν ήρθε τίποτα όπως και το 2012 
που ακόμα δεν ήρθε τίποτα απ’ αυτό το ποσό. Θέλω να πω λοιπόν, ότι η ΔΕΥΑ 
Βεροίας απ’ το 2008 έκανε μια μικρή αύξηση τιμολογίων η οποία τελικά εκτιμώ πως 
δεν απέδωσε.  

Όπως γνωρίζετε είμαι μέλος της ένωσης των διοικήσεων των Δημοτικών 
Επιχειρήσεων των Δήμων της Ελλάδος, όπου πάγιο αίτημα ήταν να γίνει μια ρύθμιση 
των δανείων των ΔΕΥΑ, εφόσον δεν είχαμε την επιχορήγηση απ’ το κράτος. Η 
ΔΕΥΑ Βεροίας μόλις έγινε η συγχώνευση έκανε παραλαβή όλων των ΔΕΥΑ, 
ορίσαμε την κ. Αλεξανδροπούλου ορκωτή εκτιμήτρια, ώστε να κάνει μια εκτίμηση 
και να μας πει τι παραλάβαμε. Ταυτόχρονα στις 24/8 στέλνω ένα χαρτί στο Ταμείο 
Παρακαταθηκών και Δανείων με αριθμό πρωτοκόλλου 2436/2012 και τους λέω, 
παρακαλώ το υπόλοιπο ποσό είναι αυτό, παρακαλώ να το ρυθμίσουμε. Μέχρι τις 15 
Δεκεμβρίου που είχαμε διοικητικό συμβούλιο στη ΔΕΥΑ στην Αθήνα, δεν ήρθε 
απάντηση και είπα να πάω στο Ταμείο Παρακαταθηκών για να δω τι γίνεται.  

Μου είπαν οι κύριοι ότι για να περπατήσει αυτό, πρέπει να έχετε εσείς μια 
μελέτη εξυγίανσης και ταυτόχρονα να πάρετε μια απόφαση σαν διοικητικό 
συμβούλιο και μια απόφαση, επειδή είναι εγγυητής ο Δήμος.  

Έτσι λοιπόν αναθέσαμε στην κ. Αλεξανδροπούλου, που έκανε τζάμπα τη 
μελέτη και μας έκανε τη μελέτη με δύο σενάρια: ένα σενάριο 15 ετών και ένα 
σενάριο 25 ετών αποπληρωμής των δανείων και φτάσαμε στο σημείο αυτό. Η ΔΕΥΑ 
Βεροίας χρωστάει περίπου 58.000,00 € απ’ το 2009, τη δόση του 2010 και τη δόση 
του 2011, περίπου δηλαδή 680.000,00 €. Συνεννοούμαστε ώστε να συμπεριληφθούν 
αυτές οι δόσεις και να πληρώνονται στο Δήμο αντί 170.000,00 € περίπου το χρόνο 
συν την ετήσια δόση των 15 ετών 156.000,00 € κεφάλαιο και τοκοχρεολύσια. Μόνο 
έτσι μπορεί να γίνει η δουλειά.  

Τώρα όμως, από 1/1/2011 θα μας έρθει αυτό το 3% το οποίο θα γίνει με 
κατανομή και το γράφει ο Ν. 4071 άρθρο 10 παράγραφος και ήδη γράφτηκε ένα ποσό 
των 20.000.000,00 € για όλες τις ΔΕΥΑ που θα το μοιραστούν και είναι 137. Η 
πρόταση η δική μας είναι ότι χρειαζόμαστε μια απόφαση ώστε να πάμε στο Ταμείο 
Παρακαταθηκών και Δανείων και να γίνει ρύθμιση. 

Νεστορόπουλος : Κύριε πρόεδρε, θέλω να ρωτήσω τα χρόνια αυτά που έγιναν 
μειώσεις μισθών σ’ όλο τον δημόσιο τομέα, τι μειώσεις μισθών και σε τι ποσοστό 
είχαμε στους υπαλλήλους της ΔΕΥΑΒ; 

Δάσκαλος : 35% όλοι οι μισθοί………….. ΔΕΝ ΑΚΟΥΓΕΤΑΙ ………………  
Τσαβδαρίδης: Κ. Δάσκαλε είπατε ότι μειώθηκαν οι μισθοί κατά 35%, 

μπορείτε να μας πείτε τώρα, εδώ, ποιος είναι ο κατώτερος μισθός σήμερα στη 
ΔΕΥΑΒ μετά απ’ αυτή τη μείωση; 

Δάσκαλος : Μετά τη μείωση 1.900,00 € περίπου είναι ο μέσος όρος μισθού. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 25-4-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 8/2012 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α.Β. 
3.-Τις διατάξεις του Ν. 3943/2011, του άρθρου 256 του Ν.3463/2006, καθώς και του 
άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 8/2012 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της 

Δ.Ε.Υ.Α.Β., με την οποία εγκρίνεται: α) το Επιχειρηματικό Πρόγραμμα Εξυγίανσης, 
για την υπαγωγή της Δ.Ε.Υ.Α.Β. στις Διατάξεις του Ν.3943/2011 και 2) η υποβολή 



αίτησης προς το Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων για παράταση του χρόνου 
αποπληρωμής του δανείου. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  248 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Γ. Μιχαηλίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Εμμανουηλίδης  
Π. Παυλίδης  Ι. Παπαδόπουλος  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Α. Παπαδόπουλος     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  15-5-2012 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 


